
Motion 

Utredning av möjlighet till balkong mot Rörstrandsgatan 

Det har under de senaste åren skett en del förändringar gällande regler för balkong. Av den anledningen 

föreslår jag en undersökning av möjligheten till balkong mot Rörstrandsgatan. 

 

Jacob Qvisth 

 
20180412 

 

Styrelsens svar: 

Styrelsen föreslår att Jacob Qvisth undersöker om det är möjligt att få bygglov. Styrelsen tar därefter upp frågan. 


